
 
УКРАЇНА  

КІРОВОГРАДСЬКА ОБЛАСТЬ  
ОЛЕКСАНДРІЙСЬКА МІСЬКА РАДА  

7 СКЛИКАННЯ 
 

ПРОТОКОЛ 
ЗАСІДАННЯ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ З ПИТАНЬ 

СТРАТЕГІЧНОГО РОЗВИТКУ ТА ПЛАНУВАННЯ, БЮДЖЕТУ І ФІНАНСІВ, 
РЕГУЛЯТОРНОЇ ПОЛІТИКИ 

 
 
07 червня  2016  року                                                               м. Олександрія  
 
Присутні члени комісії: 
Гриценко С.П., Заріцький В.В., Моцний Є.С., Олійник Н.В., Смакула М.М. 
 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1.Про вирішення питання виділення коштів для ремонту молочного 

павільйону(ковбасного). 
 

            1. СЛУХАЛИ: Голову постійної комісії Гриценка С.П.  Про вирішення питання 
виділення коштів для ремонту  молочного павільйону(ковбасного). 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 Директор КП «Центральний ринок» Нос Ю.В. 
Павільйону потрібно зробити капітальний ремонт. Кошти відсутні. 
Планується  збільшити  кількість торгових місць,збільшити  орендну плату. Орієнтування 
оренди по м. Кременчук, м. Кіровоград. 
На ремонт потрібно біля 1млн.453тис.грн. без врахування за виконання робіт. 
Голова постійної комісії Гриценко С.П. 
Прибуток по ринку за місяць. 
Директор КП «Центральний ринок» Нос Ю.В. 
400-450 тис.грн. 
Депутат міської ради Моцний Є.С. 
Скільки робочих місць? 
Директор КП «Центральний ринок» Нос Ю.В. 
4950- торгових місць. 
Голова постійної комісії Гриценко С.П. 
Якщо надати допомогу до 3 років,то ринок повинен повертати кожного місяця біля 
100тис.грн.Чи є проект? 
 Директор КП «Центральний ринок» Нос Ю.В. 
Не можемо повертати таких коштів. Проект розробляється. 
Депутат міської ради Заріцький В.В. 
Хто буде підрядником? 
Директор КП «Центральний ринок» Нос Ю.В. 
Ще не відомо. 
Депутат міської ради Олійник Н.В. 
Багато,що не враховано,а отже сума буде більша. 



Голова постійної комісії  Гриценко С.П. 
Попросив директора КП «Центральний ринок» 
Зробити економічний аналіз. Надати інформацію всім депутатам комісії на засідання 
комісії 14.06.2016р. 
1.Надати інформацію щодо тарифікації на даний час та яку передбачають та приклади 
м. Кременчук ,м Кіровоград. 
2.Прибуток павільйону. 
3.Видатки павільйону. 
4.Скільки потрібно коштів для ремонту павільйону. 
5.Проект. 
 
 
ГОЛОСУВАЛИ: 
«ЗА» - 5 «ПРОТИ» - 0  «УТРИМАЛИСЬ» - 0 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію Гриценка С.П. 
 
 
 
 
 
                      Голова комісії ___________________ С.П.Гриценко 
 
 
                  Секретар комісії ____________________ Н.В.Олійник 


